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hogy miért pont az újságíró len-
ne az, aki ilyen-olyan-amolyan
véleményét rendszeresen kinyil-
vánítja? Ezzel együtt a mûfaj
nem tûnt el a Szarvas és Vidéke
Hetilapból, de én magam nem
írok jegyzetet, másokat sem bíz-
tatok erre. Azért néha elõfordul
nálunk is.

– Egyik szerkesztõ sem beszélt
a szerkesztési „ars poeticájá-
ról”. Van-e ilyen, s ha igen me-
lyek ezek a Tatai-Keserû páros
munkájában?

– Magamról tudok nyilatkoz-
ni, hiába próbálod sokadszor
közös munkaként feltüntetni:
amikor Zsuzsa volt a szerkesz-
tõségvezetõ, õ hozta meg a dön-
téseket, most pedig én. Egyéb-
ként különleges ars poetica nin-
csen. Olvasóinkat nagykorú,
gondolkodó állampolgárokként
kezelve igyekszünk beszámolni
azokról a dolgokról, amelyek
Szarvas városában történnek.

– Azt hiszem, páratlan dolog
az újságírásban, hogy a szer-
kesztõk nemcsak írják, hanem
elõállítják és forgalmazzák is az
újságot. Avassuk be az olvasót,
hogyan születik meg a Szarvas
és Vidéke egy-egy száma és ho-

gyan kerül az olvasóhoz! Példá-
ul ez, amelyet most a kezükben
tartanak.

– Összegyûjtjük az eseménye-
ket, elosztjuk, hogy ki, mikor,
hová megy. Az anyagok, és fo-
tók folyamatosan készülnek,
miközben különbözõ kéziratok
is érkeznek. Idõvel minden
anyag a számítógépben van.
Menet közben már elkezdünk
oldalakat csinálni, vagyis meg-
tervezzük, hogy egy-egy oldal-
ra melyik írás és fotó kerüljön.
Ezt az elképzelést a tördelõ
megvalósítja. Mikor minden ol-
dal készen van – ez kb. szerda
este – a digitális formátumot egy
nagy teljesítményû nyomtatón
kinyomtatjuk. Ez szerdán este,
éjszaka, illetve csütörtökön haj-
nalban, kora reggel történik.
Amikor készen van, eljuttatjuk
az árushelyekre.

– Meddig folytatjátok ezt a
munkát?

– Szerzõdésem szerint minden
évben szeptemberben készítek a
testületnek egy beszámolót,
ami tartalmazza a következõ
évre vonatkozó elképzelése-
ket is. A testület pedig dönt. Így
lesz idén is.

A játszóteret nem támogatták
A Székely Mihály téri játszótér kialakítására nyújtott be pályázatot

Szarvas Város Önkormányzata a Családügyi Szociális és Esélyegyen-
lõségi Minisztérium tavaly februári pályázati felhívására. A válasz,
mely sajnos elutasító, június 14-én érkezett meg. A minisztérium fõ-
osztályvezetõje indoklásul azt közölte levelében, hogy a “Közterületi
játszóterek létesítése, fejlesztése kategóriában 339 pályázat érkezett
hozzájuk, melyek közül mindössze százat támogathattak.

Tisztelt ingatlantulajdonosok!
Városunkban több olyan ingatlan található, amelyen egyáltalán

nem szerepel a házszám. A Szarvasi Önkormányzat 6/1991. (V.13.)
rendeletének 4. §-a alapján, az ingatlan tulajdonosa köteles a ház-
számot elkészíttetni és úgy elhelyezni, hogy az a közterületrõl jól
látható legyen. Kérjük, hogy akik a fenti kötelezettségüknek nem
tettek eleget, azok szíveskedjenek a házszámot a fentiek szerint, a
megfelelõ módon kihelyezni.

Polgármesteri Hivatal, Hatósági Osztály

Kimaradtunk
Harmincnégy gyerekintézmény összesen közel 37 millió forint

értékben, mûemlékek felújításának támogatására pedig 14 pályá-
zó összesen 20 millió 867 ezer forint értékû építési anyagot kap
annak a pályázatnak a nyomán, melyet a Wienerberger Téglaipari
Rt. írt ki. Sajnos Szarvas Város Önkormányzata, mely a Nagycsa-
ládosok Egyesülete közösségi épületének tetõfelújításához remélt
segítséget, nincsen a nyertes pályázók között.

Felhívás!
A Szarvasi KOMÉP Városgazdálkodási Kft. ezúton értesíti min-

den ügyfelét, hogy a 2006. év 2. negyedévi szemétszállítási díj
fizetési határideje 2006. július 8-án lejár. A díj az üveges mûhely-
ben (Szarvas, Árpád köz 2.) vagy csekken fizethetõ be.

Szarvasi KOMÉP Kft.

A közelmúltban Mótyán Tibor
a Szarvasi Szlovák Önkormány-
zat elnöke “reménykedõ és aggó-
dó “ cikkben hívta fel a figyelmet
a kisebbségi önkormányzati kép-
viselõk választásának megválto-
zott szabályaira.

A “Szülõföldünk: Szarvas”
Egyesület tagjai és pártolói teljes
támogatásukról biztosítják a
Szovák Önkormányzatot és meg-
értve a cikkben megfogalma-
zott aggodalmat, kérnek minden
olyan szarvasi választópolgárt,
akinek valaha is volt szlovák kö-
tõdése, hogy jelentkezzen bátran

A helytállás emlékére
Babák Mihály polgármester juttatta el lapunkhoz a címére a

Belügyminisztérium Humánpolitikai Fõcsoportfõnökségérõl érke-
zett fotót és kísérõlevelet.

Tisztelt Polgármester Úr!
Kérem fogadja emlékül a mellékelten küldött fényképet, amely

a tiszai árvizi védekezésben kimagasló tevékenységet nyújtók tisz-
teletére – 2006. május 19-én – Szegeden rendezett ünnepségen
készült. További munkájához sok sikert kívánok. Tisztelettel:

Zsinka András, fõcsoportfõnök

“Még nem késõ !”
a kisebbségi névjegyzékbe.

Ha beigazolódik Mótyán Tibor
feltételezése, akkor minél többen
regisztráltatjuk magunkat, annál
nagyobb az esélyünk arra, hogy a
kisebbségi célokra szánt közpon-
ti pénzeszközökbõl is nagyobb
arányban részesüljünk.

Ne feledjük, hogy minden be-
jövõ pénz valamilyen formában a 
városunkat szo lgá l ja ,  ezér t
a névjegyzékbe való jelentke-
zés közvetve mindannyiunk ja-
vára válhat!

A ”Szülõföldünk:Szarvas”
Egyesület vezetése

Évzáró táncgála
Az Energy Dance Cool Modern Tánciskola szeretettel meghívja

az érdeklõdõket július 8-án 17 00 –kor kezdõdõ bemutatójára és
évzáró mûsorára ahol a 2005/2006-ban tanult koreográfiákat mu-
tatják be. Helyszín a Vajda Péter Gimnázium Sportcsarnoka, belé-
põk a helyszínen válthatók.


